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Goedendag.
Graag wil ik u het volgende onder de aandacht brengen.
Mij is opgevallen dat er erg veel bouwafval terecht is gekomen in de natuur rondom de
woningen in de nieuwe wijk Breezicht. Het gaat hierbij om grote stukken plastic,
piepschuim karton en hout. 
Alles wat door de wind meegenomen kan worden uit containers op de bouwplaatsen.
Vooral in het stukje natuur waar waterpartijen zijn aangelegd voor de ganzen en overige
waterdieren ligt in en rondom het water veel van dit afval.
Door de groei van gras en waterplanten valt het vuil steeds minder op maar het ligt er
allemaal nog steeds.
Ik vroeg mij af wie er verantwoordelijk is voor het opruimen van dit afval. Dus ben ik met
mijn vrouw naar het informatiepunt Stadshagen gegaan om daar eens te vragen of zij
wisten waar ik mijn vraag terecht kon. Wij werden erg nonchalant ontvangen en wij
merkten al snel dat die persoon het allemaal niet zo veel kon schelen. Toch werden wij
doorverwezen naar het Cultuurhuis waar het Wijkservice punt zijn kantoor heeft. Daar
aangekomen bleek niemand aanwezig en hing er ook geen informatie met openingstijden. 
Erg vreemd voor een Servicepunt. 
Uiteindelijk heb ik contact gezocht met de Gemeente Zwolle. Zij hebben mij in contact
gebracht met iemand van milieu handhaving.
Deze meneer gaf mij al aan dat moeilijk bewezen kon worden van wie dit afval was. 
Maar mij gaat het erom wie dit afval uit de natuur gaat halen. 
En dat wist hij niet.
Hij zou contact opnemen met de Rova. Volgens deze hem schijnt de Rova het erg druk
hebben en wellicht kon hij vragen of zij een veegwagentje konden langssturen. Ik heb
gevraagd of dit veegwagentje over rupsbanden beschikt omdat het afval zich in en rondom
het water bevindt. Over het resultaat van zijn contact met de Rova krijg ik nog bericht.
Mij is duidelijk geworden dat ik met mijn vraag over dit probleem moeizaam geholpen
word. Inmiddels groeit de natuur door het blijft alles liggen.
Ik heb een aantal foto's gemaakt van het afval wat ik in de gauwigheid ben tegengekomen
tijdens een wandeling voor mijn huis. 
Ik heb een paar van deze foto's in een bijlage bijgevoegd. Uiteraard heb ik er nog veel
meer. 
Mijn vraag aan u is of dit besproken kan worden binnen jullie partij om eens te kijken wat
hieraan gedaan kan worden. Om zo ons mooie stukje natuur Breezicht waar Zwolle
blijkbaar erg trots op is gezond te kunnen houden voor mens en vooral dier  

Vriendelijke groeten,




